



LIEUT.-GENERAL SIR ARTHUR CURRIE, G.C.M.G., K.C.B., LL.D.,
Principal of McGill University, Montreal.

The appointment of General Sir Arthur Currie to the Principalship of McGill University, Montreal, is at once a tribute to his exceptional organizing and administrative abilities, his fine courage, his clear vision, and his sterling character. Old McGill at the moment requires a man endowed with these qualities. Under the direction of Sir Arthur Currie, the new era upon which the University has entered is bright with promise and hope.

— Photo by J. A. Millar.

La nomination du général Sir Arthur Currie comme principal de l'Université McGill, Montréal est un hommage à ses qualités exceptionnelles d'organisateur et d'administrateur, sa vaillance, son esprit éclairé et son noble caractère. McGill a besoin à l'heure actuelle, d'un homme doué de ces qualités. Sous la direction de Sir Arthur Currie verra s'ouvrir une ère brillante et nouvelle pleine de promesses pour l'avenir de cette vieille institution.